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ÖZEL MAYA AKADEMİ
“Okul öncesi

eğitim bir
sana�ir.”

Giresunlu bilim insanı Doç. Dr. Alaşalvar, 75 ülkeden 300 
bin üyesi bulunan (IUFoST) adlı kuruluş tarafından Akademi 
Fellow Ödülü’ne layık görüldü

Ülkemizin en saygın bilimsel kuruluşu olan TÜBİTAK 
MAM Gıda Enstitüsü Müdürü, Giresun-Keşaplı hemşerimiz 
Doç. Dr. Cesarettin Alaşalvar’a önemli ödül…Alaşalvar, 300 
bin üyesi bulunan ve 75 ülkenin üye olduğu International 
Union of Food Science and Technology (IUFoST) tarafından 
‘’IUFoST Akademi Fellow Ödülüne’’ layık görüldü.

Devamı sayfa 3’ de…

Giresun’da 19 Mart’ta ilk vakanın görül-
mesiyle başlayan Koronavirüsle mücadelede 
başarı sağlandı. Ancak bu süre içinde hasta-
lığa yakalanan kişi sayısı, test sayısı, yoğun 
bakımda tedavi olan hasta sayısı ve kaç kişi-
nin öldüğü ile ilgili resmi bilgi yok.

Valilikten yapılan açıklamada, bu hafta 
içinde yeni Koronavirüs vakası tespit edil-
medi. İl Genelinde Güce ilçesi İlit Köyü 
Kıran Mevkii haricinde karantina uygulanan 
yerleşim yeri de kalmadı. Bu başarıda Hıf-
zıssıhha Kurulu ve Pandemi Kurulu kararla-
rının titizlikle uygulanması, sağlık personeli-

Koronavirüs testi pozitif çıkmasının 
ardından evde tedavisi süren İHA New 
York muhabiri ve sürekli basın kartı sa-
hibi gazeteci Candemir Sarı’nın, sağlık 
durumu her geçen gün daha iyiye gidi-
yor. Sarı’ya çeşitli ilaçlarla tedavi uygu-
lanıyor.

Sosyal medyada yürütülen kampan-
yalar, basında çıkan haberler, İHA’nın 
sahip çıkması ve Giresun Gazeteciler 
Derneği’nin çağrısı sonrasında harekete 
geçen Ak Parti Giresun Milletvekili 
Cemal Öztürk ve Sabri Öztürk’ün büyü-
kelçilik ve Sağlık Bakanlığı nezdindeki gi-
rişimlerin de bunda etkisi oldu.

Öte yandan Candemir Sarı’nın uçuş-
lar açıldığında Türkiye’ye geleceği ifade 
edliyor.

Türkiye, ilk vakanın görüldüğü günden bu yana corona 
virüsü salgınıyla mücadelede 59 günü geride bırakırken, 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan normalleşme takvi-
mini açıklamasıyla yeni bir süreç başladı. Sokağa çıkma ya-
sağı, seyahat kısıtlaması, AVM’lerin açılışı, sınav tarihleri 
gibi pek çok konuyla ilgili yeni düzenlemeler geliyor..

AVM’LER AÇILIYOR…
İlk uygulamaya göre, 65 yaş üstü vatandaşlar bu Pazar 

11.00-15.00 saatleri arasında sokağa çıkacaklar…
Berberler, kuaförler, güzellik salonlarının ve AV-M’lerin 

pazartesi günü açılıyor.
Salgın nedeniyle 25-26 Temmuz’a ertelenen YKS’ye 

giriş sınavının 27-28 Haziran tarihleri arasında yapılmasına 
karar verildi.  Üniversiteler 15 Haziranda açılacak.

Karadeniz Fındık Mamulleri ve İhracatçıları Birliğinden 
(KFMİB) yapılan açıklamaya göre 01.09.2019’da başlayan 
fındık ihracat sezonununda (35. Hafta) Türkiye Toplam: 
277.360,1 Ton fındık İhracatı yaparak, bundan 
1. 844. 846. 081 dolar döviz girdisi sağladı. Bu süre içinde 
standart naturel iç fındığın kentali (100 kilogramı) ortala-
ma 685 dolardan işlem gördü

2018/2019 Ihracat sezonunun aynı döneminde gercek-
lesen Türkiye Fındık İhracatı: 213.079,7 Ton, gelir ise, 
1. 237. 351. 290 dolar olmuştu.

Giresun Belediyesi, artan 
su ihtiyacını karşılamak için 
Aksu deresi içinde iki su ku-
yusu daha açma çalışmaları 
başlattı. Böylece toplam kuyu 
sayısı 20 ye ulaşacak. 40 
metre derinliğindeki kuyula-
rın her biri günlük 450 ton 
su sağlanacak ve şehir içme 
suyu daha da güçlü hale ge-
lecek.

Kuyu açma çalışmalarını 
ekibiyle birlikte yerinde ince-
leyen Giresun Belediye Baş-

CANDEMİR SARI İYİLEŞİYOR

FINDIKTAN İHRACAT GELİRİ 2 MİLYAR SINIRINDA

Koronada sıfır
vakalı günler GİRESUN’UN SUYU ARTIYOR

G�resun’da
su kuyusu sayısı
20’ye ulaşıyor.
Başkan Şenl�koğlu: 
“Su sıkıntısı yok
ama nüfus artıyor.
Ş�md�den önlem
alıyoruz”

kanı Aytekin Şenlikoğlu, ku-
yularla birlikte içme suyu kay-
nağının güçleneceğini söyle-
di. Şenlikoğlu, yaptığı açıkla-
mada, Giresun’un bölgede en 
temiz içme suyuna sahip ol-
duğunu belirterek, şunları 
söyledi: ‘’Şehrimizde şuanda 
çok acil içme suyu sıkıntısı bu-
lunmamaktadır. Ancak yeni 

konutların yapılması ve 
şehir nüfusunun artma-
sıyla birlikte doğal ola-
rak su ihtiyacı da artı-
yor. 

Bu anlamda ge-
lecek yıllarla ilgili su 
sıkıntısı yaşanmaması 
için tedbirlerimizi şim-
diden alıyoruz ”.

nin olağanüstü çabası ve vatandaşların du-
yarlılığının etkili olduğu belirtiliyor.

Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları, 
vaka olmamasının bir rahavet yaratmaması 
gerektiğini belirterek, “Kurallara riayet edil-
meli. Pandemi ile mücadelemiz devam edi-
yor” dedi ve halka sosyal mesafeye ve iza-
lasyon kurallarına uymaları çağrısı yaptı. 

Devamı sayfa 2’de ..

‘YENİ NORMAL’ HAYAT BAŞLIYOR

KORONAVİRÜS KARANTİNACILARINI VALİ UĞURLADI

CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, çayın zamanında 
toplanması için üreticiye izin verilmesini istedi. Çay hasadı 
döneminde mevsimlik işçilerin bölgeye gelemeyecek olması, 
çay taban fiyatlarının hâlâ açıklanmamasının çok ciddi bir 
sorun olduğunu ifade eden Tığlı, “tüm bunlar yermezmiş 
gibi bir de geçmiş yıllarda olduğu gibi yok kotaydı, yok ran-
devu sistemiydi, yok kontenjandı gibi yaklaşımlar olursa 
hasat ve satış noktasında sorunlar olacağı hem Giresunlu 
hem de diğer illerimizin üreticileri tarafından çok açık bir 
şekilde ifade edilmektedir” dedi. Devamı sayfa 2’de

Koronavirüs salgını nede-
niyle Almanya’dan tahliye edi-
len 210 Türk vatandaşının Gi-
resun’daki karantina süreci ta-
mamlandı. Vatandaşlar yer-
leştirildikleri Kredi ve Yurtlar 
Kurumuna bağlı Gülpembe 
Hatun Öğrenci Yurdu'ndan 
otobüslerle evlerine doğru 
yola çıktılar.

Karantinası tamamlanan 
vatandaşları Giresun Valisi 
Harun Sarıfakıoğulları da 
uğurlayanlar arasındaydı Vali, 
evlerine dönen vatandaşlra 
iyi yolculuklar diledi

GİRESUN’DA 1163 KİŞİ 
YURT KARANTİNASINDA 

KALDI
Bugüne kadar; Kuveyt’ten 

512,Almanya’dan 210, Hol-
landa’dan 312 Rusya’dan 129 
vatandaşımız olmak üzere 
toplam 1163 vatandaşımız Gi-
resun’a getirildi ve 14 günlük 
karantinaya alındı.

Tığlı’dan çay muhalefet�
CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, “çay üreticisi 

bahçesiyle buluşmalı. taban fiyat açıklanmalı. Kota, kon-
tenjan ve randevu sistem kaldırılmalı” çağrısında bu-
lundu

CESARETTEN ALAŞALVAR’LA
GURURLANDIK

G�resun Val�s� Harun Sarıfakıoğulları,
 �y� haber� verd� ama vatandaşlara 
‘rehavete kapılmayın’ uyarısında

bulundu: “Pandem�yle mücadele b�tmed�”
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Koronavirüs salgını nedeniyle iç 
hat uçuşlarını 20 Mayıs, dış hat uçuş-
larını ise 28 Mayıs'a kadar durduran 
THY, yasakların sonlandırılmasının ar-
dından yeni bir uçuş planı hazırladı.

Haziran, Temmuz ve Ağustos ayla-
rını kapsayan planlamaya göre, Hazi-
ran ayında tüm iç hat uçuşlarını baş-

Tüm dünyayı etkisi al-
tına alan korona virüs sal-
gınında ülke genelinde ya-
şanan düşüş sevindirici 

1. sayfadan 
devam

Rize, Trab-
zon, Artvin ve Gi-
resun illerinde 
200 binden fazla 
ailenin geçimini 
çay üreterek sağ-
ladığını ifade 
eden Necati 
Tığlı, “Ülkemizin 
en lezzetli ve en 
kaliteli çaylarının 
üretildiği Gire-
sun’da ki çay üre-

ticisi, aynı diğer illerimizde ki tüm üreticiler gibi Co-
vid-19 tedbirleri kapsamında yalnız bırakılmıştır. 
Pandemi ile mücadele tabi ki çok önemli, ancak 
hasat yapacak çay üreticisinin arazisine gitmesi için 
Bakanlığın mutlaka gerekli tedbirleri alması gerekir” 
ifadesini kullandı.

CHP Giresun Milletvekili Necati Tığlı, “bu covid-
19 salgın döneminde arazisine gidemediği için bah-
çesiyle ilgilenemeyen ve zorda kalan tüm çay üretici-
sinin elindeki çay alınmalıdır. Hasat yapamıyorsa ha-
sadın yapılması için bakanlık devreye girmelidir. 
Çay üreticisinin biriken kredi borçları hem yapılan-
dırılmalı hem de ertelenmelidir” vurgusunu yaptı.

1. Sayfadan devam
Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları, ildeki Ko-

ronavirüsl mücadelesine ilişkin yaptığı açıklamada 
“son 3 gün içindeki vaka sayımızın sıfıra indiğini be-
lirtmek isterim. Tabi bu bizi rehavete itmemeli, dik-
katimizi etkilememeli. Sosyal mesafemizi mutlaka 
korumak ve izolasyon kurallarına dikkat etmek şar-
tıyla pandemi ile mücadelemizi devam ettireceğiz. 
Bu konuda vatandaşlarımıza da hassasiyetlerinden 
dolayı teşekkür etmek istiyorum” dedi.

VALİ: “SOSYAL MESAFEYE VE KURALLARA
UYMA, İZALASYON, EKİP BAŞARISI”

Vali Sarıfakıoğulları, bugün gelinen noktanın bir 
ekip başarısı olduğunu belirterek “Son üç günlük ve-
rilerimiz oldukça iyi. Fakat biz yaklaşık 15 gündür 
tepe noktasını aşmış ve vaka sayılarında günden 
güne düşüş gözlemliyorduk. Hem izolasyon hem de 
sosyal mesafeye uymanın meyvelerini toplamaya 
başladık. Kurallara birebir riayet etmenin neticeleri-
ni hep beraber bugün yaşıyoruz. Bu nokta vatandaş-
larımızın derin bir hassasiyeti oldu. Kolluk görevli-
lerimizin ve sağlık görevlilerimizin derin hassasiyet-
leri oldu. Bunun bir ekip başarısı ve bütün ilin başa-
rısı olduğunu tarihe not düşmek isterim” açıklama-
larında bulundu.

Giresun Limanı’ndan Nisan ayında 28 bin 784 
ton ithalat yapılırken, 32 bin 830 ton ihracat yapıldı.

Giresun Gümrük Müdürlüğü 2020 yılı Nisan ayı 
çalışma raporu açıklandı. Açıklanan verilere göre, 
Nisan ayında 45 milyon 291 bin 75 Türk Lirası tuta-
rında 28 bin 784 ton malzeme ithalatı gerçekleştiri-
lirken, 127 milyon 299 bin 964 Türk Lirası tutarında 
32 bin 830 ton malzeme ihracatı yapıldı.

İhraç edilen ürünler arasında iç fındık, fındık ma-
mülleri, ay çekirdeği, gemi kumanyası, kabuklu ye-
mişlerin hazırlanmasına mahsus makine ve cihaz-
lar, mıcır, organik kırık mısır bulunuyor. İthal edi-
len ürünler ise, fındık ve mamülleri, adi buğday, 
dökme durum buğday, organik mısır ve soya fasul-
yesi olarak açıklandı.

Pirazizli eğitimci Bahçeşehir Üniversitesi Mütevelli 
Heyeti Başkanı Enver Yücel, ilçedeki ihtiyaç sahipleri-
ne dağıtılmak üzere 5.000 LT yağ, 20 ton un gönderdi. 
Belediye Başkanı Hüseyin Görgülüğlu, Yücel’e yardım 
nedeniyle teşekkür e�i.

Piraziz Kaymakamlığı, Pirazi Belediyesi ve Sosyal 
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı ile Vefa Sosyal Des-
tek Gurupları’nın yapacağı ortak çalışmayla yardımla-
rın ihtiyaç sahiplerine dağıtımına başlandı.

Enver Yücel, daha önce de ilçeye 11 ton portakal 
göndermişti.

Espiye Seydiköyün ta-
biat harikası ve endemik 
bitki açısından zengin 
olan yaban hayatını için-

Kaymakamlık kursunu başarı ile bitiren 97 kay-
makam adayının atamaları Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan tarafından yapıldı. Resmi Gazete’de 
yayımlanan atama kararına göre Giresun ili Yağlıde-
re Kaymakamlığına Sakarya Valiliği Kaymakam 
Adayı Yusuf Akın ile Doğankent Kaymakamlığına 
Bartın Valiliği Kaymakam Adayı Tuncay Karataş 
atandı.

KORONAYLA İLGİLİ
İYİ HABER VALİ’DEN GELDİ

POZİTİF VAKA ÇIKMAMASI MORAL
AŞILADI. ANCAK TEDBİRLERE DEVAM

olurken, Giresun artık po-
zitif vaka çıkmayan iller 
arasında yer alıyor. Veri-
lere göre, Giresun’un da 

aralarında bulunduğu 7 il 
de son 3-4 günde yapılan 
testlerde pozitif vaka çık-
mıyor.

İlk günden bu yana Be-
lediyenin yoğun olarak 
yaptığı dezenfekte, yıka-
ma, maske dağıtımı ve 
halkı uyarı çalışmalarının 
da bu başarıda etkisi 
olurken, yetkililer ise son 
günlerde havaların ısın-
masıyla birlikte daha 
fazla sokaklara çıkan va-
tandaşlar için virüsün 
daha henüz bitmediğini, 
bir gevşeme yaşanmama-

sını ve tedbirlere muhak-
kak uymaya devam edil-
mesini istediler.

Hafta sonları sokağa 
çıkma kısıtlaması uygula-
nan iller arasında olma-
masına rağmen tedbirle-
rin yoğun olarak uygu-
landığı Giresun’da ortaya 
çıkan sevindirici gelişme 
zor günler geçiren ve ted-
birlere azami ölçüde uyan 
halka moral aşıladı.

THY UÇUŞA HAZIRLANIYOR
latmayı düşünen THY, dış hat uçuşla-
rını ise kademeli olarak gerçekleştir-
meye başlayacak. Yasağın ardından ilk 
etapta uçuşların yüzde 60'nın icra edi-
leceği planlanıyor.

Bu arada THY’nin sitesinde Ordu-
Giresun Havaalanı’na karşılıklı uçuş-
ların da açıldığı görüldü.

M.v TIĞLI: BAKANLIK ÇAY
İÇİN ÖNLEM ALSIN

Yağlıdere ve Doğankent’e
kaymakam atandı

GİRESUN LİMANI’NDAN
128 MİLYONLUK İHRACAT…

ENVER YÜCEL PİRAZİZ’E
UN VE YAĞ YOLLADI

DÜYDÜL ORMANLARINDAKİ
AĞAÇ KESİMİNE TEPKİ VAR

de barındıran Düydül or-
manlarında Orman İşlet-
me Şefliği’nin yaptığı 
ağaç kesimlerinin bilin-

çizce ve gererksizce yapıl-
masına tepkiler artıyor. 
Bu konuda Giresun Valili-
ği’nin araştırma yapması 
isteniyor.

CHP ise, kesimleri kat-
liam olarak nitelendirdi 
ve durdurulmasını istedi. 
Espiye ilçe başkanı Eşref 
Bodur, “Düydül ormanla-
rı ranta kurban gidiyor” 
dedi. Bodur, yaptığı yazılı 
açıklamada “Yöreden 
edindiğimiz bilgiye göre 
Orman işletme şefliğinin 
bünyesinde ihale yolu ile 
kesim olduğunu daha son-
rasında ise fidanlama işle-
menin olacağı belirtildi. 
Ancak ihale kesiminden 
sonra 3-5 köylünün rant 
elde etmesi yöreye bir şey 
kazandırmayacağı gibi en-
demik bitkilerin kaybol-
ması yaban hayatının bo-
zulmasına sebep olacak. 
Biz Cumhuriyet Halk Par-
tisi olarak konunun takip-
çisiyiz. Yöre halkını bu 
katliamı durdurması için 
bilgilendirdik. Konunun 
takipçisiyiz. Espiye 
Orman işletme şefliğini 
konu ile ilgili kamuoyunu 
aydınlatmasını istiyoruz. 
Doğal güzelliklerimiz can 
damarımızdır. Bunun 
daima savunucusu olaca-
ğımız belirtmek iste-
rim’’dedi.

Keşap Hisarüstü, Uluburun tüneli girişi Espiye 
istikametinde henüz sebebi bilinmeyen bir nedenle 
panelvan bir minibüs alev aldı.

Edinilen bilgilere göre yumurta servisi yapan bir 
firmaya ait olan araçta ilk belirlemelere göre can 
kaybı ve yaralanma meydana gelmedi. İtfaiye ekip-
lerinin müdahalesinin ardından söndürülen araçta 
büyük çaplı maddi hasar meydana geldi.

Karaden�z Sah�l Yolu’nda araç yangını
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İstanbul’da faaliyet gösteren Şebinkarahisarlı Sa-
nayici ve İş Adamları Derneği Koronavirüs tedavi-
sinde kullanılmak üzere Şebinkarahisar Devlet Has-
tanesi’ne solunum cihazi gönderdi.

Biz bize Yeteriz kampanyasına tıbbi cihaz bağışı 
ile destek olmaya çalıştıklarını ifade eden Altan 
Güneş, “Öncelikle devletimizin açmış olduğu Biz 
Bize Yeteriz kampanyasını sonuna kadar destekliyo-
ruz. Dünyada var olan Covid 19 virüsüne karşı ne 
yapabiliriz diye iş adamlarımızla beraber bir çalış-
ma yaptık memleketimiz olan Şebinkarahisar'a ve iş 
adamlarımızın destekleriyle beraber Şebinkarahisar 
Devlet Hastanesi yoğun bakım ünitesini güçlendir-
dik. Hem memleketimize hem devletimize elimiz-
den geldiğince hem yardım ediyoruz hem de destek 
oluyoruz. Şebinkarahisar Devlet Hastanemizi 
yoğun bakım ünitesine solum cihazları ve vantilatör 
ile güçlendirdik. Bununla da oradaki hemşehrileri-
mize daha iyi hizmet edebilmek için hem de bu ko-
rona virüsünden dolayı daha iyi iyileşmek için eli-
mizden gelen çabayı gösteriyoruz” diye konuştu.

Bulancak Güzelyalı 
Caddesi, Sanayi Kavşağı 
ile Pazarsuyu Deresi İç 
Köprü arasında bulunan 
yolun; altyapı, genişlet-
me, kaldırım ve yenileme 
işlerinin ihalesi tamamla-
narak yapımına başlanı-
yor.

Darlığı ve çoğu kesi-
minde yaya kaldırımının 
bulunmaması nedeniyle 
yıllardır şikayetlere konu 
olan ve sık sık meydana 
gelen ölümlü/yaralamalı 
kazalarla gündeme gelen yolun yapım 
işi ihalesi tamamlandı. Sözleşmeyi im-
zalayan müteahhit firmanın önümüzde-
ki günlerde işe başlaması bekleniyor.

Yapım işi ile ilgili Bulancak Belediye 
Başkanı Recep Yakar’a, bir bilgilendir-
me sunumu yapan Müteahhit Firma 
Şantiye Şefi İnşaat Mühendisi Eser Dül-
ger, “Şantiyemizi kurduk ve önümüz-
deki günlerde işe başlayacağız. Sanayi 
kavşağından itibaren 1698 metre olan 
yol güzergahında; alt yapı sanat işleri, 
genişletme ve kaldırım çalışmaları ya-
parak uluslararası karayolları standart-
larında kaliteli bir yol tesis edeceğiz. 
Sözleşme süremiz 420 gün, ama çok 

Belediye Veteriner İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
sinek ve haşereyle mücadelede en doğru zaman 
olan larva döneminde yoğunlaştırdığı çalışmalarla 
zararlı canlıların üremesinin önüne geçiyor. Ekipler 
termal sisleme makinesiyle kanalizasyon hatları ve 
dere menfezlerini ilaçlıyor.

Taşıdıkları bakterilerle, birçok hastalığı insanlara 
bulaştırabilen haşerelerle etkili bir şekilde mücadele 
eden Giresun Belediyesi, insan sağlığı için ciddi sağ-
lık sorunlarının yaşanmasının da böylece önüne ge-
çiyor.

İlaçlar sayesinde havaların ısınmasıyla beraber 
oluşan mikropların, insana ve çevreye olan etkisi mi-
nimum seviyeye indirilmesi amaçlanıyor.

Haşereyle mücadelede vatandaşlara da görev 
düştüğüne dikkat çeken Veteriner İşleri Müdürlüğü 
yetkilileri, apartman arasındaki boş alanlara çöpü-
nü atmamalarını, ağzı açık bir şekilde su depolama-
malarını, kuyu benzeri depoların sinek girmeyecek 
şekilde ağzının kapalı olmasına özen göstermeleri 
gerektiğini hatırlattı.

Korona virüs tedbirleri kapsamında Alman-

ya’dan Türkiye’ye getirilen ve Giresun’daki öğrenci 

yurtlarına yerleştirilen vatandaşlar, karantina süreci-

nin bitmesinin ardından yurtlardan ayrılırken arka-

larında bıraktıkları mektuplarla memnuniyetlerini 

dile getirdiler.

Almanya’dan getirilen 210 Türk vatandaşı Gire-

sun’daki Kredi ve Yurtlar Kurumu'na bağlı Gülpem-

be Hatun Öğrenci Yurdu'nda 14 günlük karantina 

sürecini tamamlayarak memleketlerine uğurlandı-

lar. Vatandaşlar yurttan ayrılırken arkalarında öğ-

renci yurdunda geçirdikleri süre boyunca verilen 

hizmetlerden duydukları memnuniyeti dile getiren 

mektuplar bıraktılar.

Karantinada kalan vatandaşlardan Abdi Balık, 

yurttan ayrılırken odasında bıraktığı mektubunda 

Yurt Müdürlüğü, AFAD ve Kızılay’a teşekkürlerini 

dile getirerek “Devletimizin bu zor günlerde yurt dı-

şında olan ve zor şartlarda çalışan vatandaşlarımıza 

uzatmış olduğu şefkat eli için başta Sayın Cumhur-

başkanımıza, Sağlık Bakanlığına ve diğer tüm devlet 

ve teşkilat kurumlarımıza teşekkür ederim” dedi.

İsmini belirtmeyen bir vatandaş ise “İnanın ben 

hiç otele gitmedim. Kendimi 5 yıldızlı otelde hisset-

tim. Bana bu duyguyu hissettiren ve emeği geçen 

herkese müteşekkirim. Allah razı olsun sizlerden ve 

bizleri yurt dışından getirip burada misafir eden 

Giresun Valisi Harun 
Sarıfakıoğulları başkanlı-
ğında toplanan İl Pande-
mi Kurulu’nda Gire-
sun’un Korona Virüs için-
de bulunduğu son durum 

1. Sayfadan devam.
Cesarettin Alaşalvar ödülünü kongrenin yapılaca-

ğı tarihte Yeni Zelanda’da törenle alacak. Alaşalvar, 
kongrede buluşu kendisine ait olan ve 7 ülkede pa-
tentlenen (Türkiye, Almanya, İngiltere, Fransa, İrlan-
da, Güney Kore ve Japonya) siyah çaydan sağlık iddi-
ası kanıtlanmış ve lisanslanma aşamasında olan ‘’Ko-
lesterol düşürücü soğuk çay ve anti-diyabetik gıda 
takviyesi’’ sözlü sunumunu da gerçekleştirecek.

ABD ve Japonya’da da Fellow Ödülü ile de ödül-
lendirilen ve bu ödülleri alan ilk Türk Bilim insanı ola-
rak tarihe geçen Cesarettin Alaşalvar, Akademi Fel-
low ödülü bu alanda alan ilk Türk Bilim insanı ola-
cak. Kendisi bu ödül ile üçüncü Fellow Ödülünü 
almış olacak. Alaşalvarın önceki yıllarda farklı bilim-
sel kuruluşlardan aldığı önemli ödülleri var.

Doç. Dr. Cesarettin Alaşalvar'ın ağabeyi Didim Tu-
rizm Derneği Başkanı Mustafa Şentürk, kardeşinin ba-
şarılarından gurur duyduğunu ve bundan sonraki bi-
limsel çalışmalarında başarılar dilediğini belirtti.

FELOW ÖDÜLLERİ
KİMLERE VERİLİYOR?

Fellow Ödülleri dünya genelinde saygınlığı yük-
sek olan ve ayrıcalıklı Akademik Ünvan olarak kulla-
nılıyor. Bu ödül, Gıda Bilimleri ve Mühendisliği ve 
Sağlıklı Gıda alanında yapmış olduğu bilimsel çalış-
malarla ön plana çıkan seçkin bilim insanlarına ve 
daha önce bu birliğin başkanlığı yapan 5 bilim insanı 
ile geçmiş yıllarda bu ödülü alan bilim insanlarının 
oylaması sonucu veriliyor. 1970 yılından beri faliyet 
gösteren bu bilimsel kuruluşta, bu zamana kadar 
dünya genelinde 281 bilim insanı bu ödüle layık gö-
rülmüştür.

İL PANDEMİ KURULU’NUN GÜNDEMİ:
 ÇAY, FINDIK VE YAYLALAR…

görüşüldü. Toplantıya, Be-
lediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, İl Sağlık Mü-
dürü Ahmet Bal ve kurul 
üyeleri katıldı.

Giresun Valisi Harun 

Sarıfakıoğulları, çay ve 
fındık üretiminde Koro-
navirüs sürecinin etkileri-
ni en aza indirebilmek 
için bir araya gelindiğini 
belirterek “Özellikle çay 

üretiminde yer alan üreti-
cilerimiz, müstahsilleri-
miz ağırlıkla İstanbul da 
ikamet ediyorlar. İstanbul 
da bildiğimiz gibi pande-
minin en yoğun yaşandı-
ğı illerden biridir. O ne-
denle ya gelmemeleri için 
gerekli önlemler alınacak-
tır, ya da Sağlık Bakanlı-
ğın, Bilim Kurulu toplan-
tıları sonrası alınacak ka-
rarlara bağlı olarak sade-
ce bir kişinin temsilen gel-
mesini arzu ediyoruz. Bu-
rada iş gücündeki eksikli-
ği de Kaymakamlıklar ve 
sivil toplum kuruluşları 
nezdinde oluşturduğu-
muz birliklerle çözmeyi 
düşünüyoruz. Fındık 
içinde aynı çalışmayı yap-
mamız gerekir. Fındık 
toplama zamanına kadar 
bu durumun gündemden 
düşmesini umuyoruz” 
açıklamasını yaptı.

Vali Sarıfakıoğulları, 
13-15 Mayıs tarihleri ara-
sında 65 yaş ve üstü ile 20 

yaş altı vatandaşlar ile il-
gili kısıtlamanın esnetil-
mesinde sosyal izolasyo-
nun zaafa uğrayacağı gibi 
bir algı oluşacağına dik-
kat çekerek “Yaylaların ca-
zibe merkezi haline gele-
ceğini düşünerek biz 
daha önce piknik amaçlı 
toplanmalarını men et-
miştik. Ha�a bu tür yerle-
rin yollarını kapatmıştık. 
Onun dışında 20 ila 65 
yaş arasındaki kişilerin ba-
ğına bahçesine gitmesine 
üretim zinciri içerisinde 
olmaları konusunda her-
hangi bir kısıtlılık yoktu 
ama 13-15 Mayıs tarihleri 
arasında esnetilen kısıtlı-
lıktan dolayı bazı vatan-
daşlarımız yaylalara 
gidip kalmayı düşünebi-
lirler. Bu noktalarda neler 
yapabiliriz, algı ve eğitim 
amaçlı neler yapabiliriz, 
bununla ilgili çalışmaları-
mıza başlayarak, bir yol 
haritası çıkarıp bunları uy-
gulayacağız” dedi.

ŞEBİN SİAD, ŞEBİNKARAHİSAR
DEVLET HASTANESİNE SOLUNUM

CİHAZI GÖNDERDİ

Karant�na mektupları

tüm personele sonsuz teşekkür ederim” diyerek 

memnuniyetini ifade e�i.

İsmini belirtmeyen başka bir vatandaş ise yurtta 

kalan öğrencilere hitaben şunları söyledi:

“Değerli öğrenciler, siz evlerinize gittiniz bizler 

sizlerin odalarını kullandık. İnşallah en kısa zaman-

da bu durum düzelir de sizlerde okullarınıza ve oda-

larınıza kavuşursunuz. Odalarınızı çok beğendik. 

İmkânlarınızda rahat, dolaplarınız, yataklarınız ve 

masalarınız hepsi çok güzel. Allah’tan sizlere duam, 

zihin açıklığı dilerim. İnşallah sizler bu sıralarda dir-

sek çürüttünüz karşılığını da görürsünüz. Kolaylık-

lar diliyorum sizlere. Devletimizden Allah razı olsun 

bu imkânları bizlere ve sizlere sunduğu için.”

ALAŞALVAR, BU ÖDÜLLE
TARİHE GEÇECEK

GİRESUN, TERMAL SİSLEME
MAKİNESİYLE İLAÇLANIYOR

Bulancak’ta yıllardır çözümü beklenen bir proje daha hayat buluyor

GÜZELYALI CADDESİ YENİLENİYOR!

daha kısa sürede yolu tamamlayarak 
teslim etmeyi planlıyoruz” dedi.

Belediye Başkanı Recep Yakar ise; 
“Bulancak’ta yıllardır ötelenen projeleri 
bir bir hayata geçiriyoruz. Bu yol yıllar-
dır büyük bir rahatsızlık olarak önü-
müzde duruyordu. Yoğun yerleşim ve 
konutlaşmaya maruz kalan bölge aynı 
zamanda Kovanlık ve Organize Sanayi 
Bölgesi yolunun da yükünü çekiyor. Gö-
reve ilk başladığımız yıllarda bu yolda 
iyileştirme ve kaldırım çalışmaları yap-
mamıza rağmen yetersiz kalmıştı. 
Şimdi bu projeyle olması gerektiği gibi 
en iyi şekilde yapılarak insanlarımızın 
hizmetine sunulacaktır. İlçemize ve hal-
kımıza hayırlı olsun” diye konuştu.
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SAĞLIK
Dyt. Ayşegül YAVUZ

(Hastane Derinde Beslenme ve Diyet Uzmanı)

Oruç tutan kişiler için beslenme alışkanlıklarının değiştiği Ramazan 
ayında sağlıklı beslenmek daha da önemli hale geliyor. Peki hangi sıvıları tü-
ketmeliyiz? Hangi yiyecekleri soframıza dahil etmeliyiz? İşte ramazanda sağ-
lığınıza sağlık katacak o besinleri sizler için derledik.

Bulgur: Demir, fosfor, potasyum, kalsiyum, demir, bakır, çinko, magnez-
yum, posa ve B grubu vitaminlerini içerir. Vücudumuz için enerji üretiminde 
yer alır. Ramazan döneminde kan şekerini hızla yükselten basit karbonhidrat-
lar yerine, vitamin ve mineraller açısından oldukça kıymetli kompleks karbon-
hidrat olan bulgur tercih edilmeli. Pirinç ve makarnaya göre besleyici değeri 
yüksektir. Ramazan döneminde uzun süre aç kalındığından glisemik indeksi 
çok yüksek olmadığı için kan şekerini hızla yükseltmeyen bulguru daha çok 
tercih etmeliyiz. Lif içeriğinden dolayı hazmı kolaylaştırır. Bağırsakların geç 
çalışmasını önleyerek sindirim sisteminin düzenli çalışmasını sağlar. İçerdiği B 
grubu vitaminlerinden dolayı sinir sisteminin güçlenmesine yardımcı olur. Bes-
leyici değeri makarna ve pirince göre daha yüksektir. Cilt sağlığı için de 
önemli bir besin kaynağıdır.

Kabak: 100 gram kabağın ortalama %90-92’si sudur. Sindirimi oldukça 
kolay ve hafif bir sebze olması nedeniyle diyet yapanların gözdesidir. İçeri-
ğinde potasyum, fosfor, demir, kalsiyum, posa, A ve C vitamini vardır. İçerdi-
ği liften dolayı mükemmel bir sebzedir. Ramazan ayında tembelleşen bağır-
sakların çalışmasını düzenleyerek kabızlık problemini giderir. Basur şikâyetle-
rini de en aza indirger. Sindirimi ve hazmı kolay olduğu için sindirim sistemi-
ni düzenler. Kansere yakalanma riskini azaltır. Yüksek kan şekeri ve tansiyo-
nu düşürmeye yardımcı olur.

Enginar: Enginarın sağlığımıza yarattığı faydaları artık herkes biliyor. 
100 gram enginarın yaklaşık 85 gramı sudur ve yaklaşık 50 kalori içerir. Bu 
yüzden zayıflama diyetlerinin de baş tacıdır. Besin ögeleri bakımından lif, kal-

Ramazanda Sağlığınıza
Sağlık Katacak 10 Besin

siyum, demir, fosfor, potasyum, A-C ve B1 vitaminlerini içerir. Lif oranı yük-
sek olduğu için hem bağırsakların çalışmasını sağlar hem de uzun süre tok 
tutar. Karaciğer, safra kesesi, böbrekler ve bağırsakların düzenli çalışmasına 
yardımcı olur. Hazımsızlık ve diğer sindirim sistemi hastalıklarının azalmasına 
neden olur.

Diüretik etkisi vardır. Vücuttan toksik maddelerin atılmasını sağlar. An-
tioksidan oranı yüksek olduğu için bağışıklık sistemini güçlendirir. Kolesterol 
üzerine olumlu etkileri vardır. Bu dönemde taze ulaşabildiğimiz enginarı is-
terseniz haşlayıp salatalara ilave ederek, isterseniz zeytinyağlı yemeğini ya 
da zeytinyağlı dolmasını yaparak tüketebilirsiniz.

Yumurta: Yeterli ve dengeli beslenmede vücuda gerekli olan besin öge-
lerinin neredeyse tamamını vermesi nedeniyle mükemmel bir besindir. Yu-
murtanın içindeki protein sindirildikten sonra vücut proteinine dönüşerek 
vücut yapılarında kullanılır. Bu yüzden anne sütünden sonraki en kaliteli pro-
tein kaynağıdır ve örnek protein olarak nitelendirilir.

Yumurta proteini vücutta üretilmeyen ve mutlaka dışarıdan besinlerle 
alınması gereken esansiyel amino asitleri de içerir. Yumurta yağı doymuş ve 
doymamış yağ asitlerinden oluşur. Bu da sinir hücreleri için önemlidir. Yu-
murta sarısı doğal kolesterol içerirken beyazında kolesterol bulunmaz. Yu-
murta vitamin ve mineral açısından da çok zengindir. Yumurta sarısında A, 
D, E ve B grubu vitaminleri, yüksek oranda fosfor, kalsiyum, demir, bakır, 
çinko mineralleri bulunurken yumurta beyazında ise B3 vitamini, potasyum, 
magnezyum vardır. 

Bağışıklık sistemini güçlendirir ve hastalıklara karşı korur. Göz sağlığı, 
kas kemik yapısı, kan üretimi için baş mükemmel bir besindir. Yumurta örnek 
protein kaynağı olması nedeniyle bebek ve çocuklarda fiziksel ve zihinsel ge-
lişimi olumlu yönde etkiliyor. Protein içeriği yüksek olduğundan dolayı doy-
gunluk hissi artar, tokluk süresi uzar. Bu nedenle sahurda tüketebileceğimiz 
en önemli protein kaynaklarından biridir. (Devamı Pazartesi)

Doğu Karadeniz Projesi destekleri 
sayesinde üretimi son yıllarda artış 
gösteren Siyez Buğdayı ve Çamoluk 
Şeker Kuru Fasulyesinin organik 
tarım sürecinde kullanılmak üzere 378 
ton organik gübre dağıtımı yapıldı.

Doğu Karadeniz Projesi Bölge Kal-
kınma İdaresi Başkanlığı (DOKAP) ta-
rafından finanse edilen ve Giresun İl 
Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafın-
dan yürütülen “Organik Havzalarda 
Organik Üretimin Geliştirilmesi Proje-
si” kapsamında Çamoluk ilçesinde 
378 ton organik katı gübre dağıtımı 
gerçekleştirildi.

Çamoluk Şeker Kuru Fasulyesinin 

Giresun Belediyesi Mezarlık Hizmetleri Müdürlü-
ğü tarafından Anneler Günü ve yaklaşan Ramazan 
Bayramı öncesi, belediye yetki ve sorumluluğunda bu-
lunan mezarlıklarda temizlik ve bakım çalışmalarına 
başlandı.

Vatandaşların anneler günü ve bayram süresince 
en yoğun olarak ziyaret edeceği mekânlar arasında yer 
alan mezarlıklar, ekipler tarafından detaylı bir şekilde 
temizleniyor. Mezarlıklarda bulunan yabani otlar, di-
kenler, çalılar, atılan çöp ve katı atıklar temizlenirken, 
aynı zamanda bakım ve onarım çalışmaları da yapılı-
yor.

Vatandaşların, yakınlarının mezarlarını ziyaretle-
rinde herhangi bir olumsuzluk yaşamamaları için ge-
rekli tüm çalışmalar titizlikle gerçekleştiriliyor.

Görele Belediyesi ihtiyaç sahibi vatandaşlara maske ulaştırmak 
için harekete geçti.

Görele Halk Eğitim Merkezi usta öğreticileri tarafından üretilen 
maskeler, ücretsiz olarak ulaştırılacak.

Görele Belediye Başkanı Tolga Erener, Halk Eğitim Merkezini zi-
yaret ederek, bu zorlu süreçte elini taşın altına koyarak fedakarlık ör-
neği sergileyen kurum müdürü, müdür yardımcıları ve usta öğretici-
lere teşekkür e�i.

Görele Halk Eğitim Merkezi usta öğreticileri tarafından Belediye 
adına maske üretimine geçildiğini belirten Erener, “Bilindiği üzere 
tüm dünyayı etkisi altına alan koronavirüs salgını ile mücadelemiz 
tüm hızıyla devam ediyor. Bu salgında elini taşın altına koyan Görele 
Halk Eğitim Merkezi usta öğreticileri tarafından maske üretimine ge-
çilmişti. Belediye olarak bizlerde ihtiyaç sahibi vatandaşlarımıza üc-
retsiz maske ulaştırmak için maske talebinde bulunduk. Üretimi geçi-
len maskeler kısa zamanda belediyemize teslim edilecektir. Bizlerde 
bu maskeleri ihtiyaç sahibi vatandaşlarımıza ulaştıracağız” dedi.

ÇAMOLUK’TA ORGANİK
GÜBREYLE ÜRETİME DESTEK

organik tarımı için damla sulama sis-
temine geçilmesinin ardından İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğü tarafından 
temin edilen gübreler Çamoluk ilçe-
sinde üretim yapan çiftçilere dağıtıl-
maya başlandı. 

Toprağa zarar vermeden, üretken-
liği artırarak ve sağlıklı ürünler yetiş-
tirmeyi amaçlayan organik tarım faali-
yetleri kapsamında 874 dekar alanda 
Siyez Buğdayı ve 385 dekar alanda da 
Çamoluk Şeker Kuru Fasulyesi olmak 
üzere toplam 1259 dekar alanda orga-
nik tarım için kullanılmak üzere top-
lam 378 ton organik katı gübrenin da-
ğıtımı gerçekleştirildi.

Bulancak Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi (BATEM) , TEKNOFEST 2020 seçmelerinde 3 proje ile 
ön değerlendirme aşamasını atlattı ve yarışmaya ilk adımını a�ı.

Teknofest 2020 proje değerlendirmelerine Bulancak 3 projeyle katılacak. BATEM'de okuyan öğ-
rencilerin 3 farklı yarışma dalında projeleri ön aşamayı geçerek yarışmaya katılmaya hak 

kazandı. Eğitim Teknolojileri Yarışması'nda Kondansatör Eğitim ve Deney Cihazı 
projesi, İnsanlık Yararına Teknolojiler Yarışması'nda COVİD-19 ve benzeri za-

rarlı organizmalara karşı Ultraviyole Sistemli Yaşam Alanları projesi 
ve Tarım Teknolojileri Yarışması'nda Karbondioksitle Bes-

lenen Verimli Sera Otomasyon Sistemi proje-
leri yarışacak.

Teknofest'te
G�resun'dan 3 proje

Mezarlıklarda
Anneler Günü
ve Ramazan Bayramı
tem�zl�ğ� başladı

Yıl içinde düzenli olarak mezarlıkların bakım ve 
onarımını gerçekleştireceklerini belirten Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu: "Anneler Günü ve yaklaşan 
Ramazan Bayramı nedeniyle halkımızın mezarlık zi-
yaretlerini daha temiz ve daha ferah bir ortamda ger-
çekleştirmeleri için temizlik ve bakım çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Bu kapsamda mezarlıklarda ihtiyaç du-
yulan çok sayıda çalışma yaptık. Vatandaşlarımızın, 
hayatını kaybeden yakınlarının mezarlarını ziyaretle-
rinde herhangi bir olumsuzluk yaşanmaması için gere-
kenleri yapıyoruz.” dedi.

GÖRELE BELEDİYESİ EVLERE MASKE YOLLUYOR
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TFF Başkanı Nihat Özde-
mir, futbol liglerini şimdilik 
olmak kaydıyla, 12-13-14 Ha-
ziran haftasında başlatma ka-
rarı aldıklarını açıkladı. Özde-
mir, "Liglerimizi en güzel şe-
kilde temmuz ayı sonunda ta-
mamlayacağız, kupalarımızı sa-
hada vereceğiz" dedi.

Türkiye Futbol Federasyo-
nu (TFF), dünyada etkisini 
gösteren korona virüs salgını 
nedeniyle ertelenen liglerle il-
gili kararını verdi. Çarşamba 
günü gerçekleşen TFF Yöne-
tim Kurulu toplantısının ar-
dından Başkan Nihat Özde-
mir, liglerin 12-13-14 Haziran 
haftasında başlatılacağını du-
yurdu. İnsanlık tarihinin en 
zorlu dönemlerinden birini ya-
şadığımızı vurgulayan Özde-
mir, "Çin'de ortaya çıkan ko-
rona virüs salgını, bütün dün-
yayı sardı ve 5 ay geçmesine 
rağmen etkisini hala sürdürü-
yor. Bu süreci birlik beraberlik 
içerisinde en az kayıpla atlat-
maya çalışıyoruz. Türkiye Cum-
huriyeti olarak Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip Erdoğan 
önderliğinde bu felakete karşı 
her türlü tedbiri zamanında 
alarak dünyaya örnek bir mü-
cadele gösterdik. Pandemiyle 
savaşımızda her gün daha 
iyiye doğru gidiyoruz. Ancak tedbirlerden hiç vazgeçmeden, mücade-
leyi asla bırakmadan yolumuza devam etmemiz gerekiyor" diye konuş-
tu.

"Futbolun oynanabilmesi için tüm tedbirleri içeren bir protokol ha-
zırlandı”

Özdemir, yaşanan süreçten Türk futbolunun da etkilendiğini hatır-
latarak, şunları söyledi:"Devletimizin aldığı kararlarla sportif tedbirleri 
dünyada en hızlı şekilde alan ülkelerin başında geliyoruz. Türkiye'de 
11 Mart'ta ilk vakanın görülmesinin ardından maçlarımızı seyircisiz oy-
nattık, ilk ölümlü vakalar sonrasında da liglerimizi erteledik. Allaha şü-
kürler olsun ki, o dönemde sahalarımızda virüs çıkmadı. Şimdi 1.5 ay 
gibi bir zaman geçti. Futbol ailesi olarak hem dayanışma hem önlem-
ler konusunda gerekli tüm adımları attık. Türkiye Futbol Federasyonu 
olarak virüse karşı kararlı mücadelemizle önemli bir yol aldık. Devleti-
mizin kararlarına harfiyyen uyduğumuz gibi futbola dönüş için Sağlık 
Kurulumuz çok önemli bir çalışma gerçekleştirdi. Futbolun oynanabil-
mesi için tüm tedbirleri içeren bir protokol hazırlandı. Bunun birinci 
kısmını kamuoyu ile paylaştık, müsabaka evresini de en kısa sürede ku-
lüplerimize ve kamuoyuna duyuracağız."

L�gler 12 Haz�ran’da başlayacak

"UEFA VE FIFA İLE GÖRÜŞMELER YAPTIK”
Bugüne dek en sağlıklı şekilde liglerin tamamlanması yönünde 

çaba gösterdiklerini söyleyen Özdemir, "Önce sağlık anlayışımızdan 
hiç vazgeçmedik. Hep Türk futbolunun selametini düşünerek hareket 
ettik. Futbolumuzun bu krizden en az şekilde etkilenmesi için elimiz-
den geleni yaptık, yapmaya devam ediyoruz. Bu süreçte Gençlik ve 
Spor Bakanımız Dr. Mehmet Muharrem Kasapoğlu ile toplantılar yap-
tık, Süper Lig, 1. Lig, 2. ve 3. Lig kulüplerimizin fikirlerini aldık. Sağlık 
Bakanlığı, Bilim Kurulu başta devletimizin tüm kurumları ile istişare 
içinde süreci değerlendirdik. UEFA ve FIFA ile görüşmeler yaptık. Ge-
rekli düzenlemeleri yaptık. En son Sağlık Bakanımız Fahrettin Koca ile 
bir görüşme gerçekleştirdik. Kendisine bizleri kabul ettiği, değerli bil-
gilerini paylaştığı için teşekkür ediyorum. Bakan Koca, gerçekten zor 
bir görevi başarıyla yürütüyor, verdiği mücadele ve duruşu ile hepimi-
ze örnek oldu. Kendisini kutluyor, başarılarının devamını diliyorum. 
Bugün de Yönetim Kurulumuz toplandı. Devletimizin tüm kurum ve 
kuruluşlarıyla hazırladığı Normalleşme Planı kapsamında değerlendir-
melerde bulunduk" açıklamasını yaptı.

"LİGLERİMİZİ 12-13-14 HA-
ZİRAN HAFTASINDA

BAŞLATMA KARARI ALDIK”
"Görevimizin zorluğunu ve 

sorumluluğumuzu biliyoruz" 
diyen Özdemir, "Tüm şartları 
göz önünde bulundurarak bir 
yol haritası çizdik. Bütün ka-
muoyunun da merakla bekledi-
ği kararımızı şimdi sizlere du-
yurmak istiyorum. Şimdilik 
olmak kaydıyla, elimizde deği-
şik senaryolarımız da bulun-
makla birlikte ertelenen Süper 
Lig, TFF 1. Lig, 2. Lig, 3. Lig ve 
Bölgesel Amatör Liglerimizi 
12-13-14 Haziran haftasında 
başlatma kararı aldık. Bu kara-
rımızla liglerin belirlediğimiz 
takvimde oynanması için Sağ-
lık Bakanlığımıza müracaat 
edeceğiz. Sağlık Bakanlığımız 
da konuyu bugüne kadar de-
ğerli çalışmalara imza atan 
Bilim Kurulumuza havale 
edecek. Sağlık Bakanlığı ve 
Bilim Kurulu, beraber yapacak-
ları çalışmalar sonrasında mü-
sabakaların nasıl ve hangi şart-
larda oynanacağına karar ve-
recek. Bu süreçte Bilim Kuru-
lu'nun Sağlık Kurulumuzla be-
raber yapacağı değerlendirme-
leri de içeren sürecin sonunda 
ortaya çıkacak esasları tüm ku-
lüplerimize bildireceğiz. Bilim 
Kurulumuz bu çalışmalarını yü-

rütürken biz de Futbol Federasyonu olarak Süper Lig, TFF 1. Lig, 2. Lig 
ve 3. Lig ile Bölgesel Amatör Liglerimizdeki kulüplerimizi temsil eden 
Kulüpler Birliği Vakfı ve dernekleri ile görüşmeler yapmaya başlayacağız. 
Tüm istişarelerimizi yapıp Sağlık Bakanlığı ve Bilim Kurulu'nun maçların 
nasıl oynanacağına dair kararı çerçevesinde ligleri başlatacağız" şeklinde 
konuştu.

"KUPALARIMIZI SAHADA VERECEĞİZ”
Devletin tüm kurumlarının desteğiyle sezonu tamamlamayı hedefle-

diklerini dile getiren Özdemir, "Antrenmanlarına başlayan kulüplerimizin 
bu zaman zarfında hazır hale geleceğine inanıyoruz. Hiçbir şeyin eskisi 
olmayacağını biliyoruz ama yeni dönemi de fırsata çevirmek istiyoruz. 
Bu nedenle, sağduyu içerisinde kararlara saygı duyarak, bireysel ve top-
lumsal tüm sorumluluklarımızı yerine getirerek bunu başaracağımızdan 
eminiz. İnşallah liglerimizi en güzel şekilde temmuz ayı sonunda ta-
mamlayacağız, kupalarımızı sahada vereceğiz ve ağustos ayında da 
UEFA Şampiyonlar Ligi finaline ülkemize yakışır şekilde ev sahipliği ya-
parak sezonu taçlandıracağız. Aldığımız kararlarımızın ülkemize ve Türk 
futboluna hayırlı olmasını diliyorum. Hiçbir virüse meydanı bırakmayaca-
ğımızı belirterek hepinize saygılarımı ve sevgilerimi sunuyorum" ifadele-
rini kullandı.
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Liglerin 12 Haziran’da start alacak olması-
nın ardından 11 Mayıs’ta hazırlıklarına başla-
yacak olan Giresunspor’da deyim yerindeyse 
fırtına öncesi sessizlik hâkim.

Bilindiği gibi ligde oynanan son müsabaka 
olan Osmanlıspor karşılaşmasının ardından 
önce yabancı oyuncular, ardından da yerliler 
paralarını alamadıkları gerekçesiyle antrenma-
na çıkmamıştı. Koronavirüs nedeniyle liglerin 
ertelenmesinin ardından geçen sürede de 
oyunculara ödeme yapılmadığının bilgisine ula-
şıldı. TFF, son altı haftalık periyotun 12 Hazi-
ran’dan itibaren oynanacağını duyururken, Gi-
resunspor’da ise deyim yerindeyse fırtına ön-
cesi sessizlik hâkim.

SORUN KORONA DEĞİL
Yeşil-beyazlı ekibin en etkili silahlarından 

biri olan Del Valle, kendine ait sosyal medya 
hesabından ‘Her şey için teşekkürler Giresuns-
por’ paylaşımında bulunarak ayrıldığını duyur-
du ancak kulüp yetkililerinden resmi açıklama 
gelmese de yönetimin oyuncuyu ikna etmeye 
çalıştığı öğrenildi. Sadece Del Valle değil, kad-
rodaki diğer altı yabancı da aylardır parasını 
alamazken, bazı yerli oyuncuların da takıma 
yeniden katılmaya sıcak bakmadıkları öğrenil-

Fırtına önces�
sess�zl�k ( )m�?

Giresuns-
por’da sorun koro-

navirüs değil, para. Ta-
kımdan ayrılmak istediği-
ni ilk Del Valle duyurdu. 

Diğer altı yabancı ve bazı 
yerlilerin de paralarını ala-

madıkları için takım ça-
lışmasına katılmak is-

temedikleri öğre-
nildi. di. Gelişmeler üzerine gözler 11 Mayıs’ta ya-

pılacak antrenmana çevrildi. Hangi oyuncula-
rın gelmek istemediği daha net ortaya çıka-
cak. Yönetim bu süreye kadar futbolcuları ta-
kımda tutmaya çalışacak.

Giresunspor’un teknik adamı Hakan 
Kutlu, liglerin start alacağı 12 Haziran ta-
rihine kadar hazır hale geleceklerini dile 
getirdi.

Önümüzdeki hafta başında sahaya ine-
ceklerini ve lige kadar olan süreyi en iyi şe-
kilde değerlendireceklerini kaydeden 
Hakan Hoca; “Daha önce de ifade ettiğim 
gibi 15 Mart’ta Osmanlıspor ile oynadığı-
mız karşılaşma sonrasında takım halinde 
çalışma yapmadığımız için oyuncularımızda 
fiziksel düşüş söz konusu olacak ancak bu 
işin üstesinden geleceğiz. Çok çalışacağız 
ve 12 Haziran’da hazır bir ekip olarak raki-
bimizin karşısına çıkacağız” dedi.

Kutlu: “12 Haz�ran’a
kadar hazır olacağız”

Futbolda 2020-2021 sezonu-
nun startı için en erken tarih ola-
rak Eylül sonu olarak gözüküyor. 
Bu sezonun kalan maçlarını 12 Ha-
ziran-26 Temmuz tarihleri arasın-
da oynatmayı planlayan TFF, çok 
kısa bir süre içerisinde 2020-
2021’in de sezon planlamasını du-
yuracak. TFF’nin yeni sezonun baş-
lama tarihi olarak en erken Eylül 
sonunu düşündüğü edinilen bilgi-
ler arasında.

Yeni sezon
Eylül sonunda

Hafta başında hazırlıklarına baş-
layacak olan Giresunspor’da bu sü-
reçte Kulüp Doktoru Ozan Erbil Ali-
canoğlu’na çok iş düşecek.

Bilindiği gibi geçtiğimiz günlerde 
TFF Sağlık Kurulu tarafından yeni tip 
Koronavirüs (Covid-19) pandemisi ne-
deniyle ertelenen liglerin tamamlan-
ması ihtimaline yönelik "Futbola 
Dönüş Öneri Protokolü" hazırlanmış-
tı. Ligler 12 Haziran’da başlayacak, 
Giresunspor ise hafta başında sahaya 
inecek. Kulüp Doktoru Ozan Alica-
noğlu, tüm bu süreçte en önemli gö-
revlerden birisini üstlenecek. Doktor; 
asli görevlerinin dışında hoca ve yö-

O’na çok iş düşecek
netim ile sürekli iletişimde kalarak 
herkesin bilgilendirilmesi, eğitilmesi 
ve bu bağlamda belirlenen protokol-
lere uygun hareket etmesini sağla-
manın yanında, semptom takipleri, ta-
rama testleri ve şüpheli vaka organi-
zasyonlarının hatasız yürütülmesini 
temin edecek. Ayrıca, Federasyon 
Sağlık Kurulu ile de düzenli görüşme-
ler yaparak bilgi akışını sağlayacak.

Giresunspor ligin kalan bölü-
müne kendi tesislerinde yapacağı 
antrenmanlarla hazırlanacak.

Asbaşkan Sinan Akgün; “Lig-
lerin ne zaman başlayacağının 
netleşmesinin ardından takımımız 
da hafta başında sahaya inecek. 
İlk maçımızı da kendi sahamızda 
Adanaspor ile oynayacağız. Tüm 
antrenmanlarımızı kendi tesisleri-
mizde yapmayı planlıyoruz. Her 
hangi bir kamp yerine gitmemiz 
söz konusu değil” dedi.

Hazırlıklar
tes�ste

Bütün dünyayı etkisi altına alan koronavi-
rüs salgın hastalığı nedeniyle çalışmalarına 
uzun bir süre ara veren Giresunspor’da mesa-
iye yeniden başlanılmadan önce futbolcular, 
teknik kadro ve personelin koronavirüs testin-
den geçirileceği öğrenildi.

Tüm kulüpler için testin zorunlu olduğu 
belirtildi. Yeşil-beyazlılarda antrenmanlara baş-
lanılmadan önce futbolcular, teknik kadro ve 
çalışanların 15 dakikalık test kitleri yapılacak.

Önce test, sonra idman
Giresun’da Süper Amatör 

Küme Play-off maçları ile İkinci 
Amatör Küme maçlarının hangi ta-
rihlerde oynanacağı netleşmedi.

Bilindiği gibi TFF başkanı tara-
fından altyapı ligleri ile illerdeki 
yerel liglerdeki ertelemenin ne 
zaman biteceği konusu hakkındaki 
son kararın gelecek günlerde veri-
leceğini belirtmişti. Bu açıklama 
üzerine Süper Amatör’de Play-Off 
oynayacak takımlar ile İkinci Ama-
tör’de mücadele eden kulüpler lig-
lerin ne zaman start alacağı konu-
sunda yeniden beklemeye geçti.

Süper Amatör ve 2. Küme belirsiz

Hafta başında antrenmanlarına 
başlayacak olan Giresunspor’da tesis-
lerde deyim yerindeyse izinsiz kuş 
dahi uçmayacak.

Antrenmanlar basına ve taraftara 
kapalı olacak. Tesislere kesinlikle mi-
safir alınmayacak ve TFF tarafından 
hazırlanan Futbola Dönüş Öneri Pro-
tokolü’ne harfiyen uyulmaya çalışıla-
cak.

İz�ns�z kuş b�le uçmayacak!
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